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Abstract (en)
[origin: WO8911304A1] Arrangement for cannulas comprising protective sleeves (9, 10) capable of being displaced in the longitudinal direction over
a holder part (2) provided with a twin-pointed cannula (1), said protective sleeves (9, 10) serving as adapters provided with connecting devices such
as a bayonet socket (13, 14) or a similar device, arranged to be fitted into an appropriate corresponding fitment such as bayonet socket (18, 19)
comprised in a blood tube holder (16).

Abstract (fr)
L'agencement pour canules décrit comprend des manchons protecteurs (9, 10) pouvant se déplacer longitudinalement sur une partie porte-
canule (2) contenant une canule avec deux extrémités pointues (1). Les manchons protecteurs (9, 10) servent d'adaptateurs pourvus de dispositifs
d'assemblage, par exemple un connecteur à baïonnette (13, 14) ou un dispositif similaire, et qui sont conçus pour être agencés dans un dispositif
correspondant approprié, tel qu'une douille à baïonnette (18, 19), contenu dans un porte-tube (16) pour tube sanguin.
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